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ΘΕΜΑ: «Οδική σύνδεση του Νομού Πέλλας με την Εγνατία Οδό μέσω και
Πλατάνης με Πολλά Νερά του Νομού Ημαθίας»

Κύριε Υπουργέ,

Είναι γνωστό ότι η οδική σύνδεση Θεσσαλονίκης - Εδέσσης, λόγω ειδικά και της
παρακάμψεως του Μαυροβουνίου, υλοποιείται με καθυστερήσεις, τη στιγμή κατά την
οποία ο Νομός Πέλλας επιζητά χρονικά πιο ταχείς λύσεις για τη σύνδεσή του με την
Εγνατία Οδό,  για να δυνηθεί να ανταπεξέλθει με τον καλύτερο δυνατό τρόπο στις
τουριστικές και αγροτικές απαιτήσεις της περιοχής του. Για τη σύνδεση του Νομού με
την Εγνατία Οδό είχε σχεδιαστεί παλαιότερα μια 7 χλμ. διαδρομή αρχόμενη από την
Κοινότητα Πλατάνης η οποία στο τέλος της συναντάται με τον οικισμό του Δήμου
Νάουσας της Ημαθίας, «Πολλά Νερά». Πρόκειται περί μιας μικρής και ασφαλούς
αποστάσεως, η οποία και οικονομική είναι και διασφαλίζει την προσπέλαση προς την
Εγνατία Οδό των Δήμων Εδέσσης και Αλμωπίας με ό,τι αυτό συνεπάγεται ως προς τα
οφέλη τα οποία θα προσπορισθούν από αυτήν τη σύνδεση. Λόγω δε του γεγονότος ότι
προωθείται ως πρόταση και η κατασκευή του κάθετου άξονα συνδέσεως του Νομού με
την Εγνατία Οδό στον κόμβο Νησελίου Νομοὐ Ημαθίας, μέσω Αλεξανδρείας, από τα
Γιαννιτσά, η προτεινόμενη ανωτέρω σύνδεση Πλατάνης Νομού Πέλλας με τα «Πολλά
Νερά» του Νομού Ημαθίας θα συμβάλλει τα μέγιστα για την ισότιμη ανάπτυξη όλου του
Νομού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε, πλην του ευλόγου αιτήματος συνδέσεως της Εγνατίας Οδού με τα
Γιαννιτσά,  να εξετάσετε πέραν αυτού και τη σύνδεση των Δήμων Εδέσσης και
Αλμωπίας μέσω Πλατάνης και «Πολλών Νερών» προς αυτήν;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3624

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/3/2022




